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Zwracrm sig do Pana Prerydenta w imieniu mieszkaric6w naszego
miasta o podjgcie dzialarl maj4cych na celu powolanie do istnienia
Paristwowej Szkoly Sportowej na poziomie szkoty podstawowej i szkoty
Sredniej w naszym mie5cie. Szkola sportowa musi dysponowa6 odpowiedni4
baz4 sportow4 lub by6 polo2ona w bliskiej odleglo5ci takiej bazy. Idealnym
wydaje sig byd budynek na potrzeby takiej szkoty b9d4cy w zasobach
miasta na ulicy Le5niej ( byly budynek Gimnazjum nr l4). Budynek
wymaga prrystosowania i modernizacji. Proszg ponadto o rozrvaienie
powolania Szkoty Sportowej na podbudowie kadry oSwiatowej Zespolu
Szk6l nr 4 we Woclawku. Jest to doSwiadczone grono pedagogiczne
pracuj4ce z klasami o profilu sportowym, ponadto innowacyjne i otwarte
na zmiany. Niski nab6r oraz wygaszanie gimnazjum w Zespole Szk6l nr 4
moZe spowodowa6 utratg zatrudnienia naucrycieli oraz pracownik6w
administracji i obslugi. Wychodz4c naprzeciw takim obawom, majec na
uwadze zadbanie o byt pracownik6w takie rozwi4zanie rvydaje si9 by6
zasadne. Czy moiliwe jest aby do czasu wyremontowania i prrystosowania
docelowego miejsca, przej5ciowo powola6 Szkolg Sportow4 w budynku
Zespolu Szk6l nr 4 we Wloclawku. Ilo56 istniejqcych klub6w sportowych w
naszym mie6cie, zainteresowanie dzieci mlodzieLy sportem oraz dzialajqca
na terenie miasta kadra trenerska stanowi potrzebg powolania tej2e szkoly.

Apelujg do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.


